
Protokół Nr 39/2018

posiedzenia Komisji Oświaty, Polityki Społecznej i Promocji Powiatu 

z dnia 27 lutego 2018 roku 
I część posiedzenia komisji 
Rozpoczęcie: 8.45.
Zakończenie posiedzenia: godz.11.02.
Miejsce: sala nr 206 Starostwa Powiatowego w Wałbrzychu, przy al. Wyzwolenia 24.
W posiedzeniu udział wzięli:
Radni Rady Powiatu Wałbrzyskiego ze składu stałej Komisji Oświaty, Polityki Społecznej
i Promocji Powiatu wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do protokołu.
Goście zaproszeni wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 2 do protokołu.
Wiceprzewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Polityki  Społecznej  i  Promocji  Powiatu  Ewa
Woźniak po  powitaniu  radnych  oraz  gości  zaproszonych  stwierdziła  quorum (7  radnych
obecnych).
Wiceprzewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Polityki  Społecznej  i  Promocji  Powiatu  Ewa
Woźniak zapytała czy są uwagi do proponowanego porządku obrad (porządek obrad stanowi
załącznik nr 3 do protokołu).  
Uwag  do  porządku  obrad  nie  zgłoszono  zatem  Wiceprzewodnicząca  Komisji  Oświaty,
Polityki  Społecznej  i  Promocji  Powiatu  Ewa  Woźniak przystąpiła  do  procedury
przegłosowania porządku obrad w następującym brzmieniu:

Przyjęcie porządku obrad.
1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie  protokołu z ostatniego posiedzenia komisji.
3. Zaopiniowanie  wniosków o  stypendia  sportowe  dla  osób fizycznych  za  osiągnięte

wyniki sportowe w 2017 roku.
4. Zaopiniowanie wniosków o nagrody i wyróżnienia dla osób fizycznych za osiągnięte

wyniki sportowe oraz dla trenerów i innych osób wyróżniających się osiągnięciami w
działalności sportowej w 2017 roku. 

5. Sprawozdanie  z  wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na  poszczególnych
stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu
terytorialnego, za rok 2017.

6. Sprawy bieżące.

Ad 1
W wyniku głosowania 7 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się (7 radnych obecnych), Komisja
przyjęła porządek obrad.

Ad 2
Protokół z poprzedniego posiedzenia komisji zostały przyjęte w wyniku głosowania: 7 za,
0 przeciw, 0 wstrzymujących się (7 radnych obecnych).



Ad 3
Naczelnik  Wydziału  Organizacyjnego,  Promocji  i  Oświaty  Aneta  Błaszkiewicz
przedstawiła materiał dot. wniosków o stypendia sportowe dla osób fizycznych za osiągnięte
wyniki sportowe w 2017 roku – informacja pisemna stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
Wiceprzewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Polityki  Społecznej  i  Promocji  Powiatu  Ewa
Woźniak otworzyła dyskusję.
Uwag nie zgłoszono.
Komisja przez aklamację pozytywnie zaopiniowała wnioski  o stypendia sportowe dla osób
fizycznych za osiągnięte wyniki sportowe w 2017 roku (7 radnych obecnych na sali obrad). 

Ad 4
Naczelnik  Wydziału  Organizacyjnego,  Promocji  i  Oświaty  Aneta  Błaszkiewicz
przedstawiła  materiał  dot.  wniosków  o  nagrody  i  wyróżnienia  dla  osób  fizycznych  za
osiągnięte wyniki sportowe oraz dla trenerów i innych osób wyróżniających się osiągnięciami
w działalności  sportowej  w 2017  roku  –  informacja  pisemna stanowi  załącznik  nr  5  do
protokołu. 
Wiceprzewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Polityki  Społecznej  i  Promocji  Powiatu  Ewa
Woźniak otworzyła dyskusję.
Uwag nie zgłoszono.
Komisja przez aklamację pozytywnie zaopiniowała wnioski o nagrody i wyróżnienia dla osób
fizycznych za osiągnięte wyniki sportowe oraz dla trenerów i innych osób wyróżniających się
osiągnięciami w działalności sportowej w 2017 roku (7 radnych obecnych na sali obrad). 

Ad 5
Naczelnik  Wydziału  Organizacyjnego,  Promocji  i  Oświaty  Aneta  Błaszkiewicz
przedstawiła Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych
stopniach  awansu  zawodowego  w  szkołach  prowadzonych  przez  jednostkę  samorządu
terytorialnego, za rok 2017 – sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do protokołu. .
Wiceprzewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Polityki  Społecznej  i  Promocji  Powiatu  Ewa
Woźniak otworzyła dyskusję.
Uwag nie zgłoszono.
Komisja  przez  aklamację  przyjęła  Sprawozdanie  z  wysokości  średnich  wynagrodzeń
nauczycieli  na  poszczególnych  stopniach  awansu  zawodowego  w  szkołach  prowadzonych
przez jednostkę samorządu terytorialnego, za rok 2017 (7 radnych obecnych na sali obrad). 

Ad 6 
W związku  z  brakiem  dalszych  uwag  Wiceprzewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Polityki
Społecznej i Promocji Powiatu Ewa Woźniak  zamknęła I część posiedzenia Komisji.

II część posiedzenia:
Rozpoczęcie posiedzenia: godz. 9.45.
Zakończenie posiedzenia: godz. 14.45.
Miejsce: 
W posiedzeniu udział wzięli: Radni Rady Powiatu Wałbrzyskiego ze składu stałej Komisji
Oświaty, Polityki Społecznej i Promocji Powiatu wg listy obecności stanowiącej -   załącznik
nr 1 do protokołu.
Goście  zaproszeni wg  listy  obecności  stanowiącej –  załącznik  nr  2  do  protokołu  oraz
uczniowie  klas  maturalnych  z  Zespołu  Szkół  im.  Marii  Skłodowskiej-Curie
w Szczawnie-Zdroju. 



Zakres posiedzenia:  
• dokonanie wizytacji  w Zespole Szkół im.  Marii  Skłodowskiej-Curie  w Szczawnie-

Zdroju;
• „Zdawalność  egzaminów  zewnętrznych  w Zespole  Szkół  im.  Marii  Skłodowskiej-

Curie  w  Szczawnie-Zdroju  –  informacja  na  temat  przygotowania  i  oczekiwań
maturzystów  oraz  zapoznanie  się  z  efektem realizacji  projektu  „Zawodowy Dolny
Śląsk”. 

Podczas  prowadzonej  tzw.  wolnej  dyskusji  uczniowie  placówki  przedstawili  swoje
oczekiwania, dotyczące zwiększenia liczby godzin zajęć z przedmiotów maturalnych, a także
utworzenia grup międzyklasowych. Pani dyrektor Jolanta Ozimek potwierdziła, że  zajęcia
fakultatywne  są aktualnie  prowadzone,  jednak nie  wszyscy uczniowie  na nie  uczęszczają.
Młodzież   odniosła  się  również  do  kwestii  związanej  z  maturą  ustną.  Zarzuciła,  że
przygotowanie  trwa  jedynie  do  matury  pisemnej.  Zasugerowała  jednocześnie,  aby  inny
nauczyciel, spoza placówki podjął się przygotowania uczniów szkoły do egzaminu ustnego.
Wicestarosta  Powiatu  Wałbrzyskiego  Krzysztof  Kwiatkowski  zapewnił,  że  dodatkowe
godziny zajęć z przedmiotów maturalnych zostaną przyznane już od 5 marca br. Uczniowie
klasy technikum ochrony środowiska wyszli z sugestią przeprowadzenia zajęć praktycznych
w terenie,  na  co  wicestarosta  szybko  przystał  i  zapowiedział,  że   w  najbliższym  czasie
uczniowie odwiedzą oczyszczalnię ścieków w Świebodzicach – Ciernie, a dodatkowo będą
asystować merytorycznym pracownikom Starostwa Powiatowego w Wałbrzychu, którzy będą
dokonywać  wizji  lokalnej  dotyczącej  kwalifikacji  stanu drzew zgłoszonych  do wycinki  z
powodu zagrożenia bezpieczeństwa. Jedna z uczennic zwróciła uwagę na problem związany z
braniem udziału w zajęciach artystycznych oraz ewaluacją kompetencji młodzieży. Uczennica
powiedziała,  że do oceny wszystkich kompetencji bloku artystycznego został  przydzielony
jeden nauczyciel.Podkreśliła przy tym, że uczniowie posiadają przecież kompetencje nie na
wszystkich  poziomach  na  kierunku  artystycznym.  Na  koniec  spotkania  Radni:  Bogusław
Uchmanowicz  oraz  Krzysztof  Krajewski  życzyli  uczniom  Zespołu  Szkół  im.  Marii
Skłodowskiej-Curie w Szczawnie-Zdroju wielu sukcesów zarówno w życiu prywatnym, jak
i  przyszłym  -  zawodowym,  determinacji  w  dążeniu  do  celu,  rozwijania  talentów  oraz
własnych pasji. Na tym protokół zakończono.

Protokół sporządziła:
Anna Gromniak

 
     Wiceprzewodnicząca

Komisji Oświaty Polityki Społecznej i Promocji Powiatu 
                     /-/ Ewa Woźniak

           

Załączniki do niniejszego protokołu dostępne są w Biurze Rady. 
Integralną część protokołu stanowi nagranie przechowywane na nośniku CD. 
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